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«Αμιγώς οικονομικό» είναι το πρόβλημα των απαλλοτριώσεων των 204 στρεμμάτων
αστικών ακινήτων στην περιοχή της χερσαίας ζώνης του Λιμένα Αλεξανδρούπολης, όπως
προκύπτει από τις απαντήσεις των υπουργείων Περιβάλλοντος, Υποδομών και Οικονομίας,
σε ερώτηση που είχε καταθέσει για το θέμα, η βουλευτής Έβρου του ΠΑ. ΣΟ. Κ., Όλγα
Ρενταρή-Τέντε. Συγκεκριμένα, από την πλευρά του το υπουργείο Περιβάλλοντος αναφέρει
ότι έχει εγκριθεί από το τέλος Μαΐου η Μελέτη Χωροταξικής Οργάνωσης και Εξοπλισμού
της Χερσαίας Ζώνης, ωστόσο τα υπουργεία Υποδομών και Οικονομίας δηλώνουν ότι οι
απαλλοτριώσεις δεν έχουν ενταχθεί σε κανένα χρηματοδοτικό πρόγραμμά τους.
Σχολιάζοντας τις απαντήσεις που πήρε από τα συναρμόδια υπουργεία, η κα. Ρενταρή
δεσμεύτηκε ότι θα συνεχίσει να υποστηρίζει το αίτημα των 50 ιδιοκτητών των εκτάσεων,
για επίλυση του προβλήματος που αντιμετωπίζουν εδώ και 20 χρόνια.
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